

Obituary / Nécrologie

As the *Oral History Forum* goes to press, we learn of the death of Bill McNeil on January 29th, 2003 at the age of 78. Bill McNeil, who was best known for his CBC radio program entitled "Voice of the Pioneers," was admired by all oral history gatherers in Canada. He participated in several Canadian Oral History Association events since the 1970s. Bill McNeil, who gave a voice to Canadian "pioneers" from coast to coast, will be greatly missed.



Au moment où le *Forum d'histoire orale* va sous presse, nous apprenons le décès de Bill McNeil, le 29 janvier 2003, à l'âge de 78 ans. Bill McNeil était bien connu comme animateur de l'émission « Voice of the Pioneers » à la radio du réseau CBC. Il a participé à plusieurs rencontres de la Société canadienne d'histoire orale depuis les années 1970 et il jouissait d'une large admiration de la part des praticiens de l'histoire orale partout au pays. Nous le regretterons beaucoup.